

BIODECONTA

去污生物指示剂

生物指示剂

型号: BDBI-V6 规格: 10^6 cfu/pcs
包装: 50 片 / 包 保质期: 9 个月
菌种: 嗜热脂肪地芽孢杆菌
(*Geobacillus stearothermophilus* ATCC 12980)
D 值: 1.8min (25°C, 500±30 ppm, 70%±1 RS)
特点: 独立包装, 使用方便; 载体为医用级不锈钢片;
Tyveke 包装满足过氧化氢穿透要求, 同时避免外部污染。



配套培养基

型号: BDBIM01 规格: 1.6ml/ 支
包装: 50 支 / 盒 颜色: 紫色
形态: 液体 保质期: 9 个月
特点: 改良 TSB 培养基, 含 pH 指示剂, 颜色变化明显,
培养 48 小时可出结果。



本产品专用于汽化过氧化氢 (VHP) 生物去污染过程的监测, 适用于以下场景:

- △ 隔离器、无菌物料传递设备等密闭空间的生物去污效果验证
- △ 洁净厂房、实验室等环境的消毒效果评估

BIODECONTA

Decontamination biological indicator

Biological indicators

Model: BDBI-V6

Specifications: 10^6 cfu/pcs

Packaging: 50 pieces/pack

Shelf life: 9 months

Bacteria: *Bacillus dehydrogen*

(*Geobacillus stearothermophilus* ATCC 12980)

D value: 1.8min (25°C, 500±30 ppm, 70%±1 RS)

Features: Independent packaging, easy to use; the carrier is medical grade stainless steel sheet; avoid external contamination.



Supporting culture medium

Model: BDBIM01

Specification: 1.6ml/ 支

Packaging: 50 pieces/pack

Shelf life: 9 months

Form: Liquid

Features: Improved TSB culture medium, containing pH indicator, and the color changes are obvious.

The results will be produced after 48 hours of incubation.



This product is specially used for monitoring the biodecontamination process of vaporized hydrogen peroxide (VHP) and is suitable for the following scenarios:

- △ Validation of biological decontamination effect in confined spaces such as isolators and sterile material transfer equipment
- △ Evaluation of disinfection effect of clean factory buildings, laboratories and other environments